
Kjære medstudenter! Jeg heter Marius og ønsker å stille til gjenvalg til fakultetsstyret.  

Jeg er nå inne i mitt andre år på bachelorstudiet i plantevitenskap. Etter ett år i fakultetsstyret har jeg 
fått god innsikt i hva som er unikt med Biovit og styrets oppgaver. Jeg samarbeider godt med den 
kvinnelige studentrepresentanten Malin og studentrådet, samt resten av styret. I tillegg bruker jeg min 
stemme i fakultetsstyret aktivt. 

Biovit skal være ledende på vårt samfunnsoppdrag, og andre universiteter skal se opp til det 
biovitenskapelige miljøet på NMBU. Vi skal komme på nye løsninger på hvordan vi kan produsere 
nok mat på en bærekraftig, trygg og innovativ måte. Næringen skal vite at Biovit leverer gode 
kandidater. Når regjeringen setter bærekraftig fôr som samfunnsoppdrag, må vi satse og ta størst 
mulig andel av ansvaret. 

Akkurat nå tegner det seg et alvorlig økonomisk bilde for Biovit. Det betyr en risiko for 
underskuddsbudsjett i 2024, og sannsynligvis en enda vanskeligere situasjon i 2025. Dersom den 
nåværende utviklingen forsetter vil Biovit ikke kunne utføre sitt samfunnsoppdrag over tid. Fakultetet 
vurderer nå om vi må avvikle noen områder av fakultetets virksomhet. Dette risikerer å gå på 
bekostning av kjerneområder for oss studenter. Det kan potensielt medføre at vi må avvikle noen 
emner eller i verste fall hele studier. Jeg er dedikert til å forsvare våre interesser som studenter i 
fakultetets økonomiske og strategiske beslutninger. 

Styret har satt en ambisiøs målsetning om å øke søkertallene til Biovit med 25% innen 2030. For å nå 
dette må vi se på hva vi kan gjøre for å bli mer attraktive for mulige studenter. Vi må markedsføre 
studiene våre mer og tenke ut nye rekrutteringsmetoder.  

Mitt enorme engasjement for Biovit, bred erfaring fra verv ved universitetet og god oversikt over hva 
som rører seg på fakultetet, er noe jeg vil benytte meg av i fakultetsstyret. I tillegg til å sitte i 
fakultetsstyret sitter jeg i programrådet for plantevitenskap, i styret for Jordbrukerlaget og Biotanika, 
og jeg var fadder i år. Jeg har også akkurat blitt ansatt som studentambassadør for NMBU sentralt. 
Dessuten har jeg erfaring fra forskningssektoren gjennom jobb i NIBIO i fire år. 

Jeg håper dere vil gi meg tilliten til å fortsette å representere dere som studentrepresentant i 
fakultetsstyret.  

Med vennlig hilsen, 

Marius Rasmussen 

// 

Dear fellow students! My name is Marius and I want to run for re-election to the faculty board.  

I am now in the second year of my bachelor’s degree in plant sciences. After a year on the faculty 
board, I have gained a great insight into the unique qualities of Biovit and the board's duties. I 
collaborate well with the female student representative Malin and the student council, as well as the 
rest of the board. In addition, I actively use my voice on the faculty board. 

Biovit must be a leader in our societal mission, and other universities must look up to the scientific 
community at Biovit. We must come up with new solutions for how we can produce enough food in a 
sustainable, safe, and innovative way. The industry needs to know that Biovit supplies great 
candidates. When the government sets sustainable feed as a societal mission, we must commit and 
take the largest possible share of the responsibility. 

Right now, a serious financial picture is emerging for Biovit. This means a risk of a deficit budget in 
2024, and probably an even more difficult situation in 2025. If the current trend continues, Biovit will 
not be able to carry out its societal mission over time. The faculty is now considering whether we 



must diminish some areas of the faculty's activities, which runs the risk of being at the expense of 
core areas for us students. It could potentially mean that we have to discontinue some subjects or, in 
the worst case, entire studies. I am dedicated to defending our interests as students in the faculty's 
financial and strategic decisions.  

The board has set an ambitious goal of increasing the number of student applicants to Biovit by 25% 
by 2030. To achieve this, we must look at what we can do to become more attractive to potential 
students. We need to market our studies more and devise new recruitment methods. 

My enormous commitment to Biovit, broad experience from volunteer positions at the university and 
versatile perspective is something I want to make great use of on the board. I am currently sitting on 
the program council for plant sciences, and the board of the Jordbrukerlaget and Biotanika, and I was 
additionally a buddy this year. Furthermore, I have just been hired as a student ambassador for 
NMBU. I also have experience from the research sector through work at NIBIO for four years. 

I hope you will give me the honour to continue to represent you as a student representative on the 
faculty board. 

Best regards, 

Marius Rasmussen 


